
Predlagatelj: 
MARJAN POLJŠAK 
ŽUPAN OBČINE AJDOVŠČINA 
 
Datum: 20.10.2008 
 
 
OBČINSKI SVET OBČINE AJDOVŠČINA 
 
 
ZADEVA: PONUDBA ZA ODKUP DELNIC HKS d.d. VIPAVA 

GRADIVO PRIPRAVIL: Oddelek za finance, Karmen Slokar 

PRISTOJNO DELOVNO TELO 
OBČINSKEGA SVETA: 

 
Odbor za finance in premoženjske zadeve 
 

 
 
Predlagam, da se Občinski svet Občine Ajdovščina na 22. redni seji dne 30.10.2007 seznani z: 
 
Naslednjo informacijo: 
 
Dne 6.10.2008 je Občina Ajdovščina od Agroinda Vipava 1894 Vipava d.d. prejela 
ponudbo za nakup delnic v HKS d.d. Vipava, ki jih Agroind d.d prodaja. V odkup 
najboljšemu ponudniku so ponujali 101.832 delnic po ceni, ki ni nižja od 8,5 €. Rok za 
oddajo ponudbe je bil pet dni do datuma prejema, to je pomeni 11.10.2008. 
 
V primeru oddaje ponudbe bi potrebovali za odkup celotnega števila delnic 865.572€. V 
proračunu teh sredstev ni zagotovljenih in v primeru odločitve za nakup bi bil potreben 
rebalans proračuna. 
 
Občina Ajdovščina ponudbe v ponudbenem roku ni sprejela. 
 
 
 
Pripravila: Karmen Slokar 
 
 
 
 
                                                                                                               ŽUPAN  
                                                                                                     Marjan Poljšak, s.r. 
 
 
 


